核子工程與科學研究所修讀基礎核子工程與科學課程記錄表
　　　Record of basic courses of Nuclear Engineering and Science
學生姓名Name：　　　　　　　學號Student ID：　 　  
入學日期Date of entrance：   年(Y)   月(M)  　　　　  　　　　　　　　              
　

一、凡入學前未修習過「核工原理」者，需於畢業前完成補修，不計入畢業學分。
Students who have never taken “Principles of Nuclear Engineering” before enrolling should complete the course by the end of graduation semester and it will not be included in graduation credits.
二、學生入學前未曾修習下列基礎核子工程與科學課程者，需於畢業前完成補修。學生於「核能系統」、「輻射安全」、「核能安全」、「放射化學」、「放射物理」、五門課程當中至少需修習二門。
If you did not take basic Nuclear Engineering and Science courses below, you should take them before graduating. You should take 2 basis courses out of 5 before graduating: Nuclear Power Systems, Radiation Safety, Nuclear Power Reactor Safety, Radiochemistry, Radiation Physics.

三、研究生修習核子工程與科學基礎課程狀況：　　
	基礎核子工程與科學課程

Basic Nuclear Engineering and Science courses
	已修習，請填入成績

Took. Fill in grade
	未修習，預計補修時間

Haven’t taken. Fill in time planning to take

	必修
	核工原理
  Principles of Nuclear Engineering
	
	

	五選二

	核能系統

Nuclear Power Systems
	
	

	
	輻射安全

Radiation Safety
	
	

	
	核能安全

Nuclear Power Reactor Safety
	
	

	
	放射化學

Radiochemistry
	
	

	
	放射物理 
Radiation Physics
	
	


※ 已修習上列基礎課程任一科者，請附上成績單。
Attach transcript, if you already took one of those above.
　　
三、指導教授簽名Thesis advisor：                         ，
日期Date：   年(Y)   月(M)   日(D)     
四、課程委員召集人簽名Coordinator of Curriculum Committee：
    日期Date：   年(Y)   月(M)   日(D)
五、所長簽名Director of institute：　　　　　　　　　　          　　，
日期Date：   年(Y)   月(M)   日(D)（如有）　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　

